



PET FUR TRIMMER

Quick Guide

BEFORE USE

- If your pet has thick and/or long coat, we recommend cutting it shorter using a comb and scissors prior to trimming. This will prevent the pet fur trimmer from getting jammed up.
- We recommend to oil the blade every time prior to every use. Refer to the main manual for step by step instructions.

CHARGE

For first time use, charge unit for 1 hour. All subsequent charges will require a full 4 hour period.

USAGE

When trimming, start at the back of the neck, and methodically work your way along the direction of hair growth. Continue on the side, back/front of the legs and belly. When trimming the stomach section, go against the direction of hair growth if necessary.

Note: Don't rush, this may leave uneven lines.





TONDEUSE POUR ANIMAUX DE COMPAGNIE

Guide rapide

AVANT D'UTILISER

- Si votre chien a un poil épais et/ou long, nous recommandons de le couper en utilisant un peigne et des ciseaux avant d'utiliser la tondeuse. Ceci empêchera le bourrage de la tondeuse à poil pour animaux de compagnie.
- Nous recommandons de huiler la lame avant chaque usage. Référez vous au mode d'emploi principal pour les instructions étape par étape.

CHARGER

En utilisant pour la première fois, chargez l'unité pendant 1 heure. Les chargements subséquents nécessiteront un bon 4 heures.

USAGE

En faisant la tonte, commencez par l'arrière du cou, et allez méthodiquement vers la pousse du poil. Continuez sur le côté, le derrière/le devant des pattes et le ventre. En tondant le ventre, allez y à rebrousse poil si nécessaire. Notez : N'y allez pas avec trop d'empressement, ceci pourrait laisser des marques inégales.

